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Leiaren tok opp spørsmål om det var ønskjeleg med noko opplæring i høve arbeidet i klagenemnda. Utvalet 

vart einig om at ein i neste møte set av noko tid til orientering om rettsreglar etc. knytt til klagebehandling, 

som ei orientering om Transportordninga for funksjonshemma. 

Orientering om andre saksfelt som er knytt til nemnda sitt arbeidsfelt vil ein kunna ta seinare i samband 

med ordinære møter.


